

TU PEUX AUSSI T'AIDER DE LA MAIN POUR UNE PRIÈRE D'INTERCESSION

JE PRIE POUR **1** mes proches, **2** ceux qui montrent le droit chemin,
3 les dirigeants, **4** les faibles, les malades, les mariés, **5** moi.

DIEU, JE TE PRIE POUR...



**PRIÈRE
DE LA MAIN**

GRÂCE AUX DOIGTS DE TA MAIN **STRUCTURE TA PRIÈRE**



1. BONJOUR, ME VOICI

Dieu tu es là, je veux te parler comme à un ami pour te dire ce que j'ai sur le cœur.

2. MERCI

Je te remercie pour ce que tu m'as donné cette journée/semaine... je me réjouis de tout le bien que j'ai pu recevoir et faire avec ton soutien.

3. PARDON

Je demande pardon pour mes négligences ou maladresses dans ma manière d'être avec toi, les autres ou moi-même.

4. S'IL TE PLAÎT

Je te confie ma journée de demain et tous ceux que j'aime.

5. JE T'AIME

Je veux continuer de vivre avec toi, avec ton amour, ta force.

YOU CAN ALSO USE THE FINGERS FOR YOUR INTERCESSORY PRAYER

I PRAY FOR **1** my loved ones, **2** those who show us the right path,
3 the politic leaders, **4** the weak, the sick, the married, **5** me.

GOD, I PRAY FOR...



**THE HAND
PRAYER**

STRUCTURE YOUR PRAYER

BY THE FINGERS OF YOUR HAND



1. HELLO, HERE I AM

God, you are there, I want to speak to you like to a friend and tell you what is on my heart.

2. THANK YOU

I thank you for what you gave me this day/week... I rejoice in all the good that I have been able to receive and do with your support.

3. SORRY

God, I ask for forgiveness for my negligence and clumsiness in my way of being with you, with others and with myself.

4. PLEASE

I entrust you the day of tomorrow and all those I love.

5. I LOVE YOU

I want to continue my life with you, with your love and your strength.